
Zápis z porady vedení konané dne 7. 4. 2014 

Přítomni: Veselý, Šrubařová, Bartošek, Regner, Křenek, Kohoutková, Novotná Buršíková 

Omluveni: Matyska, Holub, Dostál, Račanský, Ledvinka 

1. Výjezdní zasedání 

– Křenek informoval o tvorbě programu – na veletrh se sešlo několik námětů, na další 

ještě čeká, původně uvažovaná zvaná přednáška se neuskuteční, pracuje se na 

rozmyšlení společné aktivity pro všechny napříč divizemi.  

– Provozně-ekonomická divize se z důvodu konce měsíce a s tím spojených povinností 

vrací s velké části v pondělí večer do Brna. Šrubařová zašle finální počty lůžek a 

vyčíslení nákladů na další ubytování v Tučapech.  

 

2. Zprávy z divizí 

– 1. 4. proběhla schůzka tajemnice a vedoucího provozního oddělení s ředitelem o 

vypínání PC a příslušných zásuvek na noc. Veselý zašle Šrubařové podklady ke 

struktuře dokumentú Ústavu, Šrubařová vytvoří vnitřní normu, podle které se bude 

nadále postupovat.  

– Výkonnostní příplatky – pro letošní rok počítáme s tím, že se stávající celkový 

finanční objem nebude měnit. Po sdělení bodů/částek z celého ústavu se provede 

celkové sečtení, případné rozdíly se budou řešit následně. 

– Šrubařová informovala, že nám FI poskytne ve dnech svých zápisů a zápisů na 

právech (24.-26. června) místnost pro fotografování.  

– Kohoutková informovala o současném stavu propojování spisové služby, INETu a 

Magionu. 

– Rektorát vydal vnitřní pokyn, že pro připomínky s fungováním IT bude užíván 

helpdesk vedený na INETu. Vznikly nejasnosti kolem správy telefonie – vyjasní se na 

výjezdním zasedání.  

– Rámcová smlouva na počítače - tento týden končí lhůta pro podání nabídek, finální 

smlouva bude uzavřena do poloviny května. Nyní objednávání počítačů funguje přes 

DNS. Regner zašle Kohoutkové údaje pro naplnění katalogu. 

– Křenek informoval, že minulý týden proběhlo jednání na kampusu s Borisem Tichým, 

společně s Javorníkem a Slavíčkem; v určité fázi vyvstává potřeba přitáhnout 

odbornější spolupráci v rámci ústavu. Zacházení s tzv. špinavými daty je třeba 

důsledně popsat a ošetřit písemně.  

– Vázne specifikace veřejných zakázek na servery – nemáme naplánovanou koordinací 

sítí v serverovně CEITECu. 

– Diskuse o evidenci software – jednak ji nařizuje směrnice kvestora, jednak je potřebná 

pro provozní evidenci hardware a software – využití pro LVT. Je třeba větší iniciativy 

ze strany ústavu, jinak si každá fakulta bude řešit po svém. Potřeba sepsat jednoduchý 

dokument – ke komu to míří, proč to nabízíme. Sepíše Regner (kontrola 17. 4.)  

– Diskuse o housingových službách uváděných v katalogu služeb – chceme je i nadále 

inzerovat?  

– Divizní zváží, zda mají ve svých divizích výsledek, který lze nabídnout do II. pilíře –

nutná podmínka excelence.  

 

 

  



3. Nový univerzitní web 

Byl zmíněn i na kolegiu rektora, měl by modifikovat stávající podobu univerzitního 

webu, ideálně i fakultních a dalších (kateder, ústavů, projektů). Proběhla jednání 

ředitele s Burianem jako s osobou vhodnou pro vedení tohoto projektu, neúspěšně. 

Projektového vedoucího je potřebné urychleně nalézt, bude vypsáno interní výběrové 

řízení. 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


